
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

 Openbare vergadering  

   

A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom en doet melding van de 
afwezigen. Na afloop van de gehele vergadering is er voor belangstellenden een korte 
bijeenkomst met Ron de Wit over zijn (landelijke) promotie onderzoek. 

 

   

B Mededelingen  

  Dhr. Wevers 

 Er is landelijk een belevingsonderzoek gedaan onder repressieve 
brandweermedewerkers. Hier zal een landelijk beeld en 25 regiobeelden van 
komen. Uitkomsten worden deze week verwacht. Hierover verschijnt deze week 
ook een procesnotitie. Resultaten gaan naar de portefeuillehouder brandweer. 
Uiteraard worden deze ook gedeeld met alle respondenten. Tijdens de themadag 
van 4 december a.s. zullen de uitkomsten worden gedeeld, incl. de duiding. 
Bedoeling is dat de uitkomsten meegenomen worden in de vrijwilligersagenda.  
Dhr. Schelberg: gaat om de uitkomsten , zonder dat we er wat van vinden. 
Uitkomsten kunnen ter beschikking gesteld worden aan de raden. Voorzitter: 
iedere burgemeester bepaalt zelf hoe zijn/haar eigen raad geïnformeerd wordt.  

Dhr. Hofland 

 Dit jaar (boekjaar 2017) moeten we de accountant meervoudig onderhands 

aanbesteden. Maar vanwege de schaarste aan accountants is de aanbesteding 

tijdelijk opgeschort. Inmiddels is er meer belangstelling vanuit de markt en wordt 

de aanbesteding alsnog opgestart. Maar niet voor boekjaar 2017, omdat dit voor 

de meeste kantoren niet is in te plannen. Omdat we wel voldoende concurrentie 

willen in de aanbesteding, is ervoor gekozen om voor boekjaar 2017 het contract 

te verlengen met E&Y en de aanbesteding te starten voor boekjaar 2018 en 

verder.  

Dhr. Welten 

 Hoe bewaken we de actiepunten vanuit de verschillende vergaderingen? 
Afgesproken dat er in het vervolg een actielijst komt waarop eea wordt 
bijgehouden. Deze begint met de punten uit de vergadering van juli 2017.  

 

    

C Verslag 10 juli 2017  

  Geen opmerkingen. Vastgesteld.   

    

D Ingekomen stukken  
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  Geen opmerkingen.  

Dhr. Robben kan zich vinden in de antwoordmemo op de brief van zijn college over het 
verbeteren van de repressieve paraatheid van de brandweer. De pilots spreken hem 
aan en hij heeft er vertrouwen in. 

 

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1 Overview crisisorganisatie 

Dhr. Gerritsen licht kort toe. Stukken spreken voor zich. Ervaring tot nu toe is dat de 
nieuwe crisisorganisatie goed werkt, met enkele aanbevelingen. Dhr. Wevers geeft aan 
dat er een presentatie voor het land is gehouden over de nieuwe structuur. Dezelfde 
problematiek speelt overal. De voorzitter geeft aan trots te zijn op wat er in korte tijd 
gepresteerd is.  

Dhr. Kok vraagt of het wellicht verstandig is straks, na de gemeenteraadsverkiezingen, 
als de 1

e
 loco benoemd wordt, daarbij rekening te houden met zijn rol in/bij crises. Dhr. 

Gerritsen merkt op het dan verstandig te vinden hier al vroegtijdig mee te starten, zodat 
men dit mee kan nemen bij de onderhandelingen. Dhr. Robben geeft aan dat de 
projectgroep doorontwikkeling het ook over dit punt heeft gehad. Gedachte daarbij was 
dat de VRT natuurlijk niet gaat over de invulling van de 1

e
 loco burgemeester, maar dat 

er misschien wel een crisisloco aangemerkt kan worden.  

Punt komt op actielijst.  

 

 2 LMO Oost Nederland 

De voorzitter koppelt terug uit het landelijk veiligheidsberaad waar de LMO ook op de 
agenda stond. Op hoofdlijn liggen we op koers. De politie gaat het beheer van de 10 
meldkamers doen. Het transitieakkoord is getekend. In het laatste VB was het punt van 
de multi-intake aan de orde. Hier is een pilot van geweest. Dat werkte goed. Nu zegt de 
ambulance hier deels aan mee te doen. De verantwoordelijke ministers hebben hierin 
niet doorgepakt. Conclusie van het VB is nu we gaan wel door, maar uitgangspunt blijft 
de multi-intake. Dhr. Schelberg geeft aan dat op oost 5 niveau de afname van het 
aantal meldtafels bij de ambulance speelt. De landelijke discussie geeft vooralsnog 
geen vertraging op het dossier oost 5. De voorzitter merkt op dat tot de politie het 
overneemt het AB van de VRT verantwoordelijk is. Dhr. Hofland wil graag als punt 
meegegeven niet voor leegstand te bouwen. Vandaar punt 2f in de besluitvorming: We 
zijn het eens met de ambitie dat evt. structurele budgettaire ruimte ingezet zou kunnen 
worden voor ruimte voor investeringen in innovatie. De VRT (het AB)  wil echter invloed 
houden op de bestemming van deze middelen. De vergadering stemt hiermee in. Dhr. 
Wevers merkt op dat dit proces niet alleen voor de bestuurders ingewikkeld is, maar 
ook voor de operationele professionals. Periodiek controleren wij de kwaliteit van onze 
eigen meldkamer. 

Dhr. Schouten geeft aan het gevoel te blijven houden dat ons hier iets wordt 
opgedrongen. Hij blijft daar moeite mee houden. Het wordt opgedrongen en we zijn wel 
verantwoordelijk. Graag wil hij dit genotuleerd hebben. 

Vergadering stemt in met voorstel. 

 

 3 Bestuurlijke rapportage VRT 2017 

Dhr. Hofland geeft een korte toelichting. De rapportage ziet er goed uit. Punt is wel hoe 
we de financiën structureel op orde houden. Daar ligt een opgave. Dhr. Meuleman vult 
aan. Inderdaad moeten we goed kijken naar de financiële risico’s. Begin volgend jaar 
verschijnt daar een notitie over, waarin ook het weerstandsvermogen aan de orde 
komt. Op dit moment zitten we onder de afgesproken norm. De voorzitter merkt op dat 
hij regelmatig ziet dat als een gemeente krap komt te zitten, er naar de verbonden 
partijen gekeken wordt. Hij zal zelf in ieder geval in beeld brengen dat dat de VRT er 
financieel niet zo florissant voor staat. Dhr. Welten geeft aan tevreden te zijn met de 
berap. Ziet er goed uit. Zoals hij ook al eerder heeft aangegeven, ziet hij graag een 
plan van aanpak in de keuzes die gemaakt kunnen worden, zodat de raden in positie 
kunnen komen. Naast opplussen, kan het ook een keuze zijn om minder of niet meer te 
doen.  
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 4 Financiële verordening 

Geen opmerkingen. Akkoord met voorstel. 

 

 5 Concept programma bestuursdag 4 december 2017 

Dhr. Meuleman geeft een korte toelichting. Eerst hebben we de reguliere vergadering, 
daarna is het voorstel verschillende thema’s in carrouselvorm aan de orde te hebben. 
Hij vraagt of dit voor het bestuur de onderwerpen zijn. Dhr. Welten ziet graag bij de 
vrijwilligersagenda dat er ook ingegaan wordt op de vrijwilliger van de toekomst. 
Wellicht andere eisen en mogelijkheden. Mevr. Nauta vraagt of het wel handig is de 
wethouders zorg bij de tweedaagse volgend jaar te betrekken. Immers vlak daarna 
hebben we de verkiezingen en kan de samenstelling anders zijn.  Voorzitter vindt dat 
dit wel kan. Denken we over na. 

 

    

F Ter kennisgeving   

 -   

    

G R  Rondvraag  

  -  

    

H Sluiting  

 De voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun inbreng.  

 

 

Vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 4 december 2017. 

 

 

 

Secretaris,     Voorzitter, 

H.G.W. Meuleman                                                        Dr. G.O. van Veldhuizen 

 

 


